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OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA 

Obce Šuňava 
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Zápisnica 

zo zasadnutia OZ v Šuňave č. 24, ktoré sa konalo  

dňa 08. novembra 2018 
 

Prítomní: 

 Stanislav Kubaský  - starosta obce 

 Ing. Ján Fridman 

 Ján Gorka 

Ing. Mária Ilenčíková  

Ţofia Šebestová 

Ján Kalla 

Štefan Zajac 

Písomne sa ospravedlnil poslanec Ing. Miroslav Zajac  

 

Zamestnanci: 

 Ing. Katarína Handzušová    -   zapisovateľka 

 Martina Štrbková                  -   kultúrny pracovník 

 Ing. Anna Sedláková            -   ekonómka 

 

Hlavná kontrolórka obec: Mgr. Alena Zajacová 

 

 

ÚVOD 
 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva sa uskutočnilo podľa harmonogramu rokovaní OZ 

na rok 2018. Prítomní boli poslanci obecného zastupiteľstva podľa prezenčnej listiny,  

pracovníci obecného úradu, hlavná kontrolórka obce a občania obce. Písomne sa ospravedlnil 

poslanec Ing. Miroslav Zajac. Zasadanie sa začalo o 17,00 hodine v zasadačke obecného 

úradu. Otvoril ho starosta obce Stanislav Kubaský.  

BOD č. 1 Otvorenie 
 

V úvode starosta obce Stanislav Kubaský všetkých prítomných privítal a predniesol 

program rokovania. Prítomní poslanci nemali doplňujúce návrhy k programu rokovania a tak 

sa zasadanie riadilo nasledovným programom: 
 

Program: 
1. Otvorenie. 

2. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice a voľba návrhovej komisie. 

3.  a) Správa hlavnej kontrolórky o vykonaných kontrolách. 

b) Plán kontrol hlavného kontrolóra obce Šuňava na I. polrok 2019. 

4. Kúpa malotraktorovej kosačky s príslušenstvom. 

5. Kúpa nastaviteľnej radlice pre traktor – zimná údrţba. 

6. Výstavba bezbariérového prístupu do budovy obecného úradu, zdravotného strediska 

a pošty. 

7. Odpredaj obecného pozemku na základe ţiadosti p. Márie Skubeňovej, SNP 71/18, 

Šuňava – prípad hodný osobitného zreteľa. 

8. Rozpočtové opatrenie č. 4/2018. 

9. a) Návrh rozpočtu na rok 2019. 



    b) Stanovisko hlavného kontrolóra obce k návrhu rozpočtu. 

10. Interpelácie poslancov. 

11. Rôzne. 

12. Diskusia. 

13. Záver. 

BOD č. 2 Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice a voľba návrhovej komisie. 
 

Po otvorení zasadania starosta obce určil zapisovateľa zasadnutia Ing. Katarínu 

Handzušovu, overovateľov zápisnice Jána Gorku a Ing. Jána Fridmana. Poslanci hlasovali za 

návrhovú komisiu v zloţení: Ján Zachar, Ing. Mária Ilenčíková. 

Návrh uznesenia: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

A: berie na vedomie 

určenie 

a) zapisovateľa OZ: Ing. Katarína Handzušová 

b) overovateľov zápisnice: Ján Gorka, Ing. Ján Fridman  

B: volí 

návrhovú komisiu v zloţení: Ján Zachar, Ing. Mária Ilenčíková 

Hlasovanie: 
Za: 7 J.Kalla, Ţ. Šebestová, Ing. M. Ilenčíková, J. Gorka, Ing. J. Fridman, J. Zachar, Š. Zajac 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Ing. M. Zajac 

Nehlasovali: 0  

Potrebné kvórum:nadpolovičná väčšina všetkých prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 314/2018 bolo schválené.  

 

BOD č. 3 Správa hlavnej kontrolórky k vykonaným kontrolám, Plán kontrol 
hlavného kontrolóra obce Šuňava na I. polrok 2019  
 

V tomto bode vystúpila hlavná kontrolórka obce pani Mgr. Alena Zajacová. Správu 

k vykonaným kontrolám a Plán kontról hlavného kontrolóra obce Šuňava na I. polrok 2019 

obdŕţali poslanci spolu s materiálmi na zasadanie OZ. V rozprave k tomuto bodu poslanci 

nemali pripomienky a tak hlasovali za návrh uznesenia: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

A: berie na vedomie 

Správu o vykonaných kontrolách hlavnej kontrolórky obce Šuňava.  

Príloha č. 1 k Uzneseniu č. 315/2018 

B: schvaľuje 

Plán kontrol hlavného kontrolóra obce Šuňava na I. polrok 2019 

Príloha č. 2 k Uzneseniu č. 315/2018 

Hlasovanie: 
Za: 7 J.Kalla, Ţ. Šebestová, Ing. M. Ilenčíková, J. Gorka, Ing. J. Fridman, J. Zachar, Š. Zajac 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Ing. M. Zajac 

Nehlasovali: 0  

Potrebné kvórum:nadpolovičná väčšina všetkých prítomných poslancov  OZ  



Uznesenie č. 315/2018 bolo schválené.  

Bod č. 4 Volebné moratórium – zákaz vyhotovovania zvukových a obrazových 
záznamov občanmi obce 
Poslanci upozornili starostu obce p. Stanislava Kubaského, ţe prítomní občania bez súhlasu 

vyhotovujú zvukové a obrazové záznamy.  Keďţe je volebné moratórium a záznamy by mohli 

byť zneuţité, pán starosta ich poţiadal, aby vypli nahrávacie zariadenie. P. Hudáč sa 

ospravedlnil a kameru vypol, p. Ilenčík odmietol vypnúť diktafón. Pán starosta prerušil 

zasadanie, aby zistil u okresnej volebnej komisie zákonnosť postupu, konkrétne u JUDr. 

Maličkého, ktorý potvrdil, ţe kvôli volebnému moratóriu ako aj z dôvodu ochrany osobných 

údajov pri prerokovaní niektorých bodov programu, poslanci hlasovaním môţu zakázať 

nahrávanie. Poslanci hlasovali za návrh uznesenia:   

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

zakazuje 

prítomným občanom vyhotovovať obrazové a zvukové záznamy z dnešného zasadnutia OZ 

z dôvodu volebného moratória  

Hlasovanie:    
Za: 6 Ing.J. Fridman, J. Gorka,  J. Kalla, Ţ.Šebestová, J. Zachar, Š.Zajac 

Proti: 1 Ing. M.Ilenčíková 

Zdržal sa:   

Neprítomný: 1 Ing. Miroslav Zajac 

Nehlasovali:   

    Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina všetkých prítomných poslancov  OZ                                    

Uznesenie č. 316/2018 bolo schválené.  

Bod č. 5 Kúpa malotraktorovej kosačky s príslušenstvom 
 

V tomto bode vystúpil starosta obce Stanislav Kubaský. Poslancov a prítomných 

informoval o kúpe malotraktorovej kosačky John Deere s príslušenstvom. Stará kosačka sa 

pokazila  a nedá sa opraviť. Kvôli koseniu futbalového ihriska a parku sme nutne potrebovali 

kúpiť novú kosačku. Všetci poslanci  vyjadrili telefonický súhlas s kúpou kosačky. Kosačka 

sa vybrala z doručených cenových ponúk. Následne poslanci hlasovali za návrh uznesenia: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 

v z. n. p. 

A: berie na vedomie  

informáciu o kúpe malotraktorovej kosačky značky John Deere s príslušenstvom. 

B: schvaľuje 

finančné prostriedky na zakúpenie malotraktorovej kosačky v celkovej sume 6400,-- eur. 

Hlasovanie:    
Za: 6 Ing.J. Fridman, J. Gorka,  J. Kalla, Ţ.Šebestová, J. Zachar, Š.Zajac 

Proti: -  

Zdržal sa: 1 Ing. Mária Ilenčíková 

Neprítomný: 1 Ing. Miroslav Zajac 

Nehlasovali:   

    Potrebné kvórum :    nadpolovičná väčšina všetkých prítomných poslancov OZ      

Uznesenie č. 317/2018 bolo schválené. 

 

 



BOD č. 6 Kúpa nastaviteľnej radlice pre traktor – zimná údržba 
 

O potrebe kúpy nastaviteľnej radlice pre traktor na zimnú údrţbu miestnych 

komunikácii informoval prítomných starosta obce Stanislav Kubaský. Stará radlica sa nedá 

nastaviť a spôsobuje problémy pri zimnej údrţbe miestnych komunikácii. Radlica sa vyberie 

podľa zaslaných cenových ponúk. V rozprave k tomuto bodu poslanci nemali pripomienky 

a tak hlasovali za návrh uznesenia: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 

v z. n. p.  

A: berie na vedomie 

informáciu o potrebe zakúpenia nastaviteľnej radlice pre traktor na zimnú údrţbu, 

B: schvaľuje 

finančné prostriedky vo výške 5000,-- eur na zakúpenie radlice.  

Hlasovanie:    
Za: 7 Ing.J. Fridman, J. Gorka,  Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ţ.Šebestová, J. Zachar, Š.Zajac 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomný: 1 Ing. Miroslav Zajac 

Nehlasovali:   

Uznesenie č. 318/2018 bolo schválené. 

BOD č. 7 Výstavba bezbariérového prístupu do budovy obecného úradu, 
zdravotného strediska a pošty 
 

V tomto bode informoval poslancov starosta obce Stanislav Kubaský o výstavbe 

bezbariérového prístupu do budovy obecného úradu, zdravotného strediska a pošty. 

Bezbariérový prístup sa buduje podľa platných noriem. Výstavbu zabezpečuje p. Čuba spolu 

s našimi zamestnancami. Príspevky do rozpravy neboli a tak poslanci hlasovali za návrh 

uznesenia: 
Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 

v z. n. p.  

A: berie na vedomie 

Informáciu o výstavbe bezbariérového prístupu do budovy obecného úradu, zdravotného 

strediska a pošty, 

B: schvaľuje 

finančné prostriedky na výstavbu bezbariérového prístupu vo výške 5000,-- eur 

Hlasovanie:    
Za: 7 Ing.J. Fridman, J. Gorka,  Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ţ.Šebestová, J. Zachar, Š.Zajac 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomný: 1 Ing. Miroslav Zajac 

Nehlasovali:   

Potrebné kvórum nadpolovičná väčšina všetkých prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 319/2018 bolo schválené.  

 

BOD č. 8 Odpredaj obecného pozemku na základe žiadosti p. Márie Skubeňovej, SNP 

71/18, Šuňava – prípad hodný osobitného zreteľa                                                              

 

Pani Mária Skubeňová, SNP 71/18, Šuňava  poţiadala o odpredaj parcely KN-C 

543/15, k.ú. Niţná Šuňava , ostatné plochy o výmere 26 m2. Pani Skubeňová tento pozemok 

uţíva niekoľko rokov na základe kúpy od pôvodných vlastníkov. Po ukončení a zapísaní 

ROEP zistila, ţe časť pozemku je obecná parcela – pôvodný potok. Ţiadateľka na základe 



dohody s obcou uţ skôr zamenila  časť pôvodného pozemku parc. č. 3865/1  ( 8 m2) na 

rozšírenie hasičského skladu. Kúpna cena 5,76 EUR/m2  sa navrhuje na základe znaleckého 

posudku         č. 22/2014 vyhotovený znalcom Ing.  Pavlom Gejdošom zo dňa 04.03.2014. 

Poslanci mali materiál na preštudovanie doma. Poslanci hlasovali za návrh uznesenia: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 

v z. n. p.  

A: schvaľuje 

A1: odpredaj majetku obce na základe ţiadosti Márie Skubeňovej, bytom SNP 71/18, Šuňava 

podľa dôvodu hodného osobitného zreteľa. Základnými kritériami pri predaji majetku obce 

sa vyţaduje súhlas 3/5 väčšiny všetkých poslancov OZ, prevod nehnuteľného majetku v k.ú. Niţná 

Šuňava. 

Druh majetku: novozameraná parcela KN-C 543/15 ostatné plochy o výmere 26 m
2
 , 

zameraná GP č. 065/2018, overeného pod č. G1-533/18 zo dňa 28.06.2018 Okresným úradom 

Poprad – katastrálny odbor, diel 3 t.j. pôvodná parcela KN-C č. 3865/1 k.ú. Niţná Šuňava, vo 

vlastníctve obce Šuňava, bez ťarchy, vedená na LV č. 1.  

Dôvod hodný osobitného zreteľa je zvolený na základe toho, ţe ţiadateľka je vlastníčkou 

susednej nehnuteľnosti. Vlastníčka p. Mária Skubeňová, celú záhradu uţíva niekoľko desiatok 

rokov, na základe kúpy od pôvodných uţívateľov, v domnení, ţe uvedený pozemok, ktorý 

uţíva je jej v celosti. K zisteniu, ţe časť pozemku je obecný – pôvodný potok, zistila aţ pri 

registri obnovenej evidencie pozemkov v Šuňave. Ţiadateľka v minulosti zamenila uţ časť 

pôvodného pozemku parc. č. 3865/1 t.j. 8 m
2
 s pozemkom pri hasičskom sklade parc. KN-C č. 

547 – záhrada, na LV č. 202, tak aby sa mohla rozšíriť výstavba hasičského skladu.  

Kúpna cena 

- kúpna cena sa odvíja od znaleckého posudku  č. 22/2014 vyhotovený znalcom Ing.  

Pavlom Gejdošom zo dňa 04.03.2014 kde bola stanovená všeobecná hodnota pozemku 

5,76 Eur/m
2
. 

A.2 Odpredaj pozemku za kúpnu cenu 5,76 Eur/m
2
. Celková suma 149,76 Eur. 

B: p o v e r u j e  starostu obce 

aby zabezpečil všetky potrebné právne a ekonomické záleţitosti súvisiace s predajom hore 

uvedeného majetku obce. 

Hlasovanie: 
Za: 7 J.Kalla, Ţ. Šebestová, Ing. M. Ilenčíková, J. Gorka, Ing. J. Fridman, J. Zachar, Š. Zajac 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Ing. M. Zajac 

Nehlasovali: 0  

Potrebné kvórum :  3/5  väčšina všetkých poslancov OZ  
Uznesenie č. 320/2018 bolo schválené.  

BOD č. 9 Rozpočtové opatrenie č. 4/2018 
 

V tomto bode vystúpila ekonómka obce Ing. Anna Sedláková Poslancom predniesla 

návrh úpravy rozpočtu k 8.11.2018, návrh na zmenu č. 4. V príjmovej časti sa navyšujú 

príjmy základnej školy z 6 000 na 16 000, finančné operácie o 16 400 na 155 900, tieţ sa 

príjmy navýšujú o sumu 30 000 EUR na základe poskytnutej dotácie zo štátneho rozpočtu na 

rekonštrukciu hasičského skladu. Príjmy spolu budú po zmene č. 4 vo výške 1 444 744 EUR. 

Vo výdajovej časti je navrhnutá zmena na výdaje základnej školy  o 6 000 Eur na výšku      

167 330. Spolu beţné výdaje sú vo výške 1 138 770 EUR. Kapitálové výdaje navrhla zvýšiť 

o tieto poloţky: bezbariérový prístup do OcÚ a zdravotného strediska o 5000 EUR, kúpa 

traktorovej kosačky s príslušenstvom 6 400 EUR, nastaviteľná radlica na odhŕňanie snehu      

5 000 EUR, rekonštrukcia hasičského skladu 30 000 EUR. Spolu kapitálové výdaje budú vo 



výške 256 214 EUR, výdaje spolu sú navrhnuté vo výške 1 394 984 EUR. Príspevky v 

rozprave neboli, poslanci hlasovali za návrh uznesenia: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4   písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p. a na základe ods. 2 písm. a) § 14 zákona č. 583/2004 Z.z. 

o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v z.n.p.  

schvaľuje 

Rozpočtové opatrenie č. 4/2018 podľa Prílohy č. 1 k Uzneseniu č. 321/2018. 

Hlasovanie: 
Za: 7 J.Kalla, Ţ. Šebestová, Ing. M. Ilenčíková, J. Gorka, Ing. J. Fridman, J. Zachar, Š. Zajac 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Ing. M. Zajac 

Nehlasovali: 0  

Potrebné kvórum:nadpolovičná väčšina všetkých prítomných poslancov OZ 

Uznesenie č. 321/2018 bolo schválené. 

BOD č. 10 Návrh rozpočtu obce na rok 2019 
 

 Ing. Anna Sedláková, ekonómka obce,  predstavila návrh rozpočtu na rok 2019 

a výhľadom na roky 2020 a 2021 podľa rozpočtovej klasifikácie. Keďţe sa rozpočet 

schvaľuje v období keď nie je schválený štátny rozpočet, pri návrhu rozpočtu na rok 2019 sa 

vychádzalo z roku 2018. Návrh rozpočtu predpokladá celkové príjmy vo výške 1 243 600 

EUR a výdaje vo výške 1 213 600 EUR. Beţný rozpočet je prebytkový vo výške 30 000 EUR, 

kapitálový rozpočet je schodkový, schodok kapitálového rozpočtu je krytý z finančných 

operácií a prebytku beţného rozpočtu. Hlavný zámer návrhu rozpočtu je zabezpečiť 

vyrovnaný alebo prebytkový beţný rozpočet, odhad príjmov vychádza z vývoja roku 2018 

a to v jednotlivých druhoch miestnych daní, poplatkov, z transferov a iných príjmov 

a z prognózy vývoja makroekonomických ukazovateľov a zo schválených a pripravovaných 

zákonov.  Hlavná kontrolórka navrhla schváliť návrh rozpočtu na rok 2019 a zobrať na 

vedomie návrh rozpočtu na roky 2020 a 2021. Po krátkej rozprave poslanci hlasovali za návrh 

uznesenia: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4   písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p. a na základe ods. 4 § 10 zákona č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových 

pravidlách územnej samosprávy v z.n.p.  

A: schvaľuje 

A.1  

Finančný rozpočet obce Šuňava na rok 2019 

Beţné príjmy vo výške  1 171 600,-- eur 

Beţné výdaje vo výške  1 141 600,-- eur 

A.2 

Kapitálové výdaje 72 000,-- eur 

Príloha č. 1 k Uzneseniu č. 322/2018 

B: berie na vedomie 
B.1 Rozpočet obce pre roky 2020, 2021 

B.2 Stanovisko hlavnej kontrolórky obce k návrhu rozpočtu na rok 2019 s vyhliadkou na roky 

2020, 2021. 

Príloha č. 2 k Uzneseniu č. 322/2018 

 

Hlasovanie: 
Za: 7 J.Kalla, Ţ. Šebestová, Ing. M. Ilenčíková, J. Gorka, Ing. J. Fridman, J. Zachar, Š. Zajac 

Proti: 0  



Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Ing. M. Zajac 

Nehlasovali: 0  

Potrebné kvórum:  nadpolovičná väčšina všetkých poslancov OZ      

Uznesenie č. 322/2018 bolo schválené. 

 

Bod č. 11Interpelácie poslancov 
Neboli ţiadne                                                                                                                                  

BOD č. 12 Rôzne 

Diskusia 
 

 V diskusii dostali priestor aj prítomní občania. Pán Michal Ilenčík sa informoval, či 

rozpočet bol zverejnený na verejne prístupnom mieste. Rozpočet bol zverejnený na úradnej 

tabuli na obecnom úrade. Chcel vedieť na koľko % je vysporiadaná ul. Lúčna od školy. Pani 

Ing. Ilenčíková, ktorá má teraz za úlohu vysporiadavanie ul. Lúčnej, nevedela presné čísla, ale 

poslankyňa p. Šebestová informovala prítomných o stave majetkoprávneho vysporiadania ul. 

Lúčnej.  

Pán Marián Cvaniga podotkol či nie je málo 5 000 EUR na výkup pozemkov a informoval sa 

o podmienkach kúpy malotraktorovej kosačky. Podľa jeho názoru je traktor drahý a on sám 

vo firme v ktorej pracuje majú iné lacnejšie ponuky malotraktorov. Pán starosta mu reagoval, 

ţe v tomto roku sa na výkup pozemkov nepouţilo ani 2000 EUR a ak bude potrebné navýšiť 

finančné prostriedky na výkup pozemkov v priebehu roka nie je problém upraviť rozpočet 

zmenou. Traktorová kosačka John Deer sme vybrali podľa skúseností v obciach a mestách 

Slovenska, keďţe v našom prípade ide o veľké plochy kosenia a denné vyuţívanie tejto 

kosačky. Obec pristúpila ku kúpe tejto kosačky na základe prieskumu trhu  a obec kosačku 

vybrala na základe najniţšej ponúkanej ceny za uvedený typ kosačky.  

Pán Milan Bajnok sa spýtal, či sa nedajú inak kosiť kanály, aby tráva nepadala do kanála. 

Spýtal sa tieţ na náklady oplotenia materskej školy. Pán starosta mu odpovedal, ţe zatiaľ ešte 

nevymysleli iný systém kosenia a ak on ho vymyslí tak budeme radi ak nám ho bude 

prezentovať. Podľa pána Milana Bajnoka zateplenie OcÚ je nekvalitné a hromozvod nie je 

správne urobený. Na túto poznámku reagoval zástupca starostu p. Štefan Zajac, ktorý je 

odborník v tejto oblasti. Hromozvod je urobený podľa príslušných noriem a revízia 

hromozvodu bola vykonaná odborne spôsobilou osobou. Kaţdý môţe mať svoj názor, ktorý 

prezentuje avšak ide o subjektívny názor, ktorý nemusí byť správny. Tento projekt bol 

financovaný z eurofondov a obec si nedovolila na takto závaţných technických veciach 

pochybiť. Pracovníkmi ministerstva bola vykonaná aj priamo kontrola na mieste a kontrolóri 

nenašli ţiadne nedostatky.  Pán Bajnok ešte podotkol, ţe na internetovej stránke obce sa 

najnovšie faktúry ukladajú na poslednú stránku. Pán starosta poveril pracovníčku obce p. 

Martinu Štrbkovú, aby zistila prečo sa faktúry takto ukladajú.  

Ďalej vystúpil aj občan pán Ján Kollár, ktorý sa zaujímal o projekt na rekonštrukciu 

hasičského skladu – ten je k dispozícii na obecnom úrade alebo aj priamo v hasičskom sklade 

u firmy, ktorá rekonštrukciu realizuje. Tieţ sa pýtal, akým spôsobom bola vybratá firma na 

rekonštrukciu hasičského skladu. Pán starosta mu odpovedal, ţe výber dodávateľa na 

stavebné práce uskutočnila odborne spôsobilá osoba, v zmysle Vnútornej smernice č. 1/2017 

k zadávaniu zákaziek na dodanie tovarov, na poskytnutie sluţieb a uskutočnenie stavebných 

prác podľa zákona o VO. Výber sa uskutočnil oslovením piatich firiem k vypracovaniu 



cenovej ponuky, z toho dve firmy nemali oprávnenie sa zúčastniť výberu podľa zadania 

zákazky. Na základe predloţených cenových ponúk bola vybratá firma s najniţšou ponukou.  

Poslankyňa Ing. Ilenčíková chcela vedieť, prečo cisterny uţ asi mesiac dováţajú vodu 

do vodojemu vo vyšnej časti obce. Pán starosta reagoval, ţe bude uvedený stav monitorovať 

a konzultovať s vodárenskou spoločnosťou.    

Do diskusie sa zapojil aj občan pán Jaroslav Hudáč, ktorý sa zaujímal o výkup 

pozemkov pod futbalovým ihriskom. Starosta obce na to zareagoval, ţe boli informácie 

o tom, ţe štát pomôţe vysporiadať (prispeje k vysporiadaniu) športovísk. Keďţe toto sa 

neuskutočnilo, obec bude postupne vysporiadávať aj pozemky na futbalovom ihrisku avšak 

bude to veľmi náročné. Obec uprednostnila vysporiadávanie miestnych komunikácií za 

účelom umoţnenia individuálnej bytovej výstavby. 

 

Záver 
 

Po diskusii starosta obce Stanislav Kubaský, poďakoval prítomným za účasť 

a zasadanie ukončil.   

  

 

 

 

                          Stanislav Kubaský

                              starosta obce                       
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